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 Prezence 
Přítomni: předseda: Ing. Jan Vavřička 

 
členové: 
Habruň Marek, Ing. 
Jakubíček Petr, Bc. 
Konvář František 
Krumer Vladislav, PaedDr. 
Sýkora Jiří 
Němečková Martina, Mgr. 
Opltová Michaela, Ing. 
Procházková Jana, Mgr. 
  

Nepřítomni  

Omluveni Brožík Václav, MUDr. 
Ženíšek Ondřej, Mgr. 
 

  

Hosté Ing. Michaela Černá – referentka na úseku ORR KÚPK 
Bc. Lenka Šmejkalová - referentka na úseku ORR KÚPK 
Petr Vanka - I. náměstek hejtmana pro oblast regionálního rozvoje, IT 

a evropských záležitostí 
 
(dále bez titulů) 
 

 

Na vědomí 

 
 

Odbor kancelář ředitele KÚPK  (kopie - prezenční listina) 
 
 

Výbor pro regionální rozvoj Plzeňského kraje  

Zápis z 11. zasedání VRR ZPK dne 15. 11. 2022  

 
 

Číslo zasedání 11  

Datum konání 15. 11. 2022 – 12.00 hod. 

Místo konání Restaurace U Matasů 

Zapisovatel Jana Brichcínová 
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Program 

 

1. Zahájení 
2. Aktuální návrh rozpočtu 2023 
3. PSOV 
4. Požární zbrojnice 
5. Plán činnosti na rok 2023 
6. Různé 
7. Diskuse a závěr 
 
 
 
 
 

Zápis z jednání 
 

Číslo Text 

 
1 

 
Zahájení 

 
Předseda výboru Jan Vavřička přivítal všechny přítomné členy a hosty. 
Zahájil 11. výjezdní zasedání Výboru pro regionální rozvoj ZPK. 
Všichni členové obdrželi pozvánku s programem jednání elektronicky 
1. listopadu 2022. 
 
Počet přítomných členů Výboru pro regionální rozvoj ZPK na začátku 
zasedání je 9. 
 
Ověřovatelem zápisu byl zvolen pan František Konvář. 

 
Program 11. výjezdního zasedání Výboru pro regionální rozvoj ZPK byl 
všemi členy výboru odsouhlasen. 
 
Tajemnici výboru zastoupila na tomto jednání paní Pavla Bajerová. 
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      Aktuální návrh rozpočtu 2023 
 
      Představení návrhu rozpočtu v oblasti Regionální rozvoj se ujala 
       paní Michaela Černá, která nechala návrh v tištěné podobě kolovat mezi 
       členy výboru. Návrh bude předložen ke schválení Radě Plzeňského kraje 
       na zasedání 21. listopadu a dále Zastupitelstvu PK 19. prosince 2022. 
       Paní Opltová kladně hodnotila navýšení rozpočtu na čističky odpadních 

vod z havárií oproti loňskému roku, které navrhla. 
       Pan Vanka konstatoval, že na venkov vždy kraj přispíval v rozpočtu dost 

vysokou částkou, která je v návrhu na příští rok ještě navýšena. 
Pan Vavřička vyzval členy výboru k dotazům k rozpočtu a informoval, že 
na základě jednání výboru v Kozolupech, kde byli přítomni i zástupci 
místních akčních skupin a mikroregionů, bude možno v rámci dotací žádat 
i na platy manažerů. 
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Dle pana Vanky bude nutno dokázat jejich přínos. Paní Opltová 
konstatovala, že přínos manažerů je velký, přispívá ke sjednocení obcí 
v rámci mikroregionů a pomáhá starostům. Díky nim je možno 
uskutečnovat i společné nákupy/investice. Totéž potvrdil i pan Krumer ze 
zkušeností z Tachovska. 
Pan Vavřička tuto skutečnost podpořil s tím, že je samozřejmě nutné práci 
manažerů vykázat/kontrolovat. 
Pan Vanka kladně ohodnotil práci pana Vavřičky jako předsedy Výboru pro 
regionální rozvoj – jde si za svým/je ho hodně slyšet. 
Pan náměstek dále vyzdvihl skvělé kontakty s Horní Falci s tím, že se 
uvažuje ještě o těsnější příhraniční spolupráci jak např. v oblasti školství, 
tak i v souvislosti s energetickou soběstačností nebo případnou výstavbou 
Gigafactory v Líních u Plzně. 
 
Výbor vzal na vědomí informaci o návrhu rozpočtu na rok 2023. 
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      PSOV 
 
      Paní Černá pohovořila o PSOV na roky 2022 i 2023. 
      V letošním roce bylo schváleno jen na projekty obcí 275 dotací PSOV, 
      z toho 22 žadatelů od dotací ustoupilo (nejvíc na Domažlicku), již je za ně 
     19 náhradníků. 
      Na příští rok se předpokládá, že účel dotací zůstane stejný a alokovaná 
      částka bude cca ve výši 110 milionů korun. Je podáváno cca 300 žádostí. 
      Paní Černá upozornila, že výše dotací je vždy štědřejší pro 
      komplexně připravené návrhy. 
      Paní Černá se obrátila na starosty s dotazem, zda by uvítali každý rok nižší 
      částky dotací či jednu vyšší jednorázově. 
      Dále se rozvinula diskuze k problematice fotovoltaických elektráren 
      v obcích. 
      Paní Němečková v této souvislosti zmínila problémy s NPÚ v Plzni. 
      Pan Vanka informoval o plánech ČEZu s výstavbou továrny na solární 
      baterie. 

 
      Členové výboru vzali na vědomí informace o PSOV 2022 a 2023. 
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       Požární zbrojnice 
 
      Paní Černá informovala přítomné, že Odbor regionálního rozvoje 

administruje od roku 2018 dotační titul na výstavbu požárních zbrojnic. 
Vysvětlila důvod vlastnictví dotačního titulu odborem a postup získání 
dotace žadatelem s tím, že ministerstvo vyčlenilo na tuto záležitost 4,5 
milionů korun, kraj přispívá další 1/3 nákladů, maximálně do 3 milionů 
korun.  
Na rok 2023 se počítá s dotací na 7 požárních zbrojnic. 

 
      Výbor vzal na vědomí informaci o financování požárních zbrojnic. 
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     Plán činnosti na rok 2023 
 
     Předseda výboru představil Plán činnosti výboru na rok 2023. 
     Všichni členové výboru jej obdrželi předem v elektronické podobě. 
 
      Bylo přijato usnesení č. 23/22 
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     Různé 
 

K tomuto bodu se již nikdo nevyjádřil. 
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Diskuze a závěr 
 
Diskuze proběhla ke všem bodům programu v jeho průběhu. 
 
Předseda výboru pan Vavřička poděkoval všem členům za celoroční 
spolupráci a vyjádřil potěšení ze spolupráce i v roce nadcházejícím. 
 
Příští jednání výboru se bude konat 17. ledna 2023. 

 

 

 

 

 
 
Zápis byl vyhotoven dne 21. 11. 2022 – počet stran: 5, počet příloh: 1 
 
 
 
 
 
 Jana Brichcínová František Konvář Ing. Jan Vavřička 
 

 
 
 .................  .................   .................  ..................   .................  .................  
 zapisovatel   ověřovatel zápisu   předseda výboru  
 
 
 
 

 


